

LIONS OF CANADA HAVE COME TOGETHER. LES LIONS DU CANADA SE SONT RÉUNIS.

AN INTERVIEW WITH CANADIAN LION LEADERS
UNE ENTREVUE AVEC DES RESPONSABLES LIONS CANADIENS



During this challenging pandemic, Lions from across Canada have come together, virtually, to build a Better and Stronger Force for Good in this great country of ours.

These dedicated Lion Volunteers have a vision for a Lions STRONG CANADIAN IDENTITY in order to:

- Create a stronger communication network among and between our districts and multiple districts.
- Develop a way that we can better partner in a coordinated way with corporations, other NGO's and government agencies.
- Establish our digital presence for Lions and no lions alike with the launch of our Lions of Canada / Lions du Canada website.
- Support the work of our Global Action Team by providing marketing material such as the Lions Marketing and Awareness Posters (see website for more information on resource page or our Facebook page).

Lions from every District in Canada have had input into developing this Coordinated approach to strengthening our Lions Identity.

As Vice President Dr. Patti Hill said, "Lions and Leos all across this great nation have continued to serve, even during this pandemic."

"Every village, town, and city is made better and stronger by the volunteer services offered by our Canadian Lions. Every Child with health needs, every youth struggling with social emotional skill development, every young adult seeking a mentor, every senior benefiting from assistance knows first hand the impact of a simple act of kindness from a Lion or Leo."

"I am proud to wear the same membership pin as all the Lions across this great country. Sharing our Stories and Strengthening our Identity is critical to ensuring that those most in need know we are here and that WE SERVE."

Au cours de cette pandémie difficile, les Lions de partout au Canada se sont réunis, virtuellement, pour construire une force meilleure et plus forte pour le bien dans ce grand pays.

Ces volontaires Lions dévoués ont une vision pour une FORTE IDENTITÉ CANADIENNE Lions afin de:

- Créer un réseau de communication plus solide entre nos districts et districts multiples.
- Développer un moyen de mieux collaborer en partenariat avec les entreprises, autres ONG et agences gouvernementales.
- Établissez notre présence numérique pour les Lions et non lions avec le lancement du site web Lions of Canada/Lions du Canada.
- Soutenez le travail de notre équipe d'action mondiale en fournissant le matériel de marketing tel que nos affiches de marketing Lions et la sensibilisation (voir notre site web pour plus d'informations ou notre page Facebook).

Les Lions de tous les districts du Canada ont eu leur mot à dire en développant cette approche coordonnée pour renforcer notre identité Lions.

Comme l'a déclaré la vice-présidente, le Dr Patti Hill, "les Lions et les Leos partout dans cette grande nation ont continué à servir, même pendant cette pandémie."

"Chaque village, municipalité et ville est amélioré et renforcé par les services bénévoles offerts par nos Lions canadiens. Chaque enfant ayant des besoins de santé, tous les jeunes aux prises avec des développements de compétences émotionnelles sociales, chaque jeune adulte à la recherche d'un mentor, chaque senior bénéficiant d'une assistance sait d'abord remettre l'impact d'un simple acte de gentillesse d'un Lion ou Leo."

"Je suis fier de porter la même épingle que tous les Lions de ce grand pays. Partager nos histoires et le renforcement de notre identité sont essentiels pour faire en sorte que les plus démunis sachent que nous sommes ici et que NOUS SERVONS.

LIONS OF CANADA HAVE COME TOGETHER.

Developing a strong force for good among the Lions Clubs across Canada has been facilitated by online meetings. We are proud to have the support of the Lions Leadership across Canada including our Councils of Governors, our District Governors, and our Past International Directors and Officers.

When asked, PIP Judge Brian said "I am delighted to offer my full support to this excellent initiative to strengthen our Canadian Lions Family. We are all brothers and sisters in serving our fellow Canadians and the world."

Our very own International Director, Allan Hunt noted "It is a great honour for me to be a part of this initiative to strengthen our Canadian Lions Identity and thus strengthen the ability of Canadian Lions to serve.

We Serve not only Canada, but the world."

STATEMENT OF SUPPORT BY MP JENEROUX

"Lions Clubs do incredible work in communities across our great country."

Matt Jeneroux, MP

The full Transcript can be viewed at:

<https://www.lionscanada.ca/endorsements>

NOTE:

LCIcon 2021 will be a **VIRTUAL CONVENTION**, protecting our members during this pandemic.

Visit: <https://lcicon.lionsclubs.org>

SPECIAL ANNOUNCEMENT:

The Lions of Canada have Launched YOUR new CANADIAN Website! The Website promises to be a valuable resource of information for Lions and non-Lions across Canada - from coast to coast to coast.

The website address is www.lionscanada.ca and is available in both French and English. (Homepage picture below)

Please **Share** the Website Link. Please **Visit** the Website regularly! More information about Website Resources and Improvements will be featured in up-coming **Monthly Newsletters**.



LES LIONS DU CANADA SE SONT RÉUNIS

Développer une force forte pour le bien parmi les clubs Lions du Canada qui ont été facilités par des réunions en ligne. Nous sommes fiers d'avoir le soutien des dirigeants Lions à travers le Canada y compris nos conseils des gouverneurs, nos gouverneurs de district et nos anciens directeurs internationaux et officiers.

Quand nous avons interrogé le juge Brian PIP, il a déclaré: « Je suis ravi d'offrir mon plein soutien à cette excellente initiative afin de renforcer notre famille Lions canadienne. Nous sommes tous frères et sœurs au service de nos semblables les Canadiens et le monde. »

Notre directeur international canadien, Allan Hunt nous mentionne: " C'est un grand honneur pour moi de faire partie de cette initiative pour renforcer l'identité de nos Lions canadiens et ainsi renforcer la capacité au service les Lions canadiens.

Nous servons non seulement le Canada, mais le monde."

DÉCLARATION D'APPUI DU DÉPUTÉ JENEROUX

"Les clubs Lions font un travail incroyable dans les communautés à travers notre grand pays." Matt Jeneroux, député
La transcription complète peut être consultée à l'adresse:
<https://www.lionscanada.ca/endorsements?lang=fr>

NOTE:

LCIcon 2021 sera un **CONGRÈS VIRTUEL**

Protéger nos membres pendant cette pandémie.

Visité : <https://lcicon.lionsclubs.org/fr/>

ANNONCE SPÉCIALE:

Les Lions du Canada ont lancé VOTRE nouveau Site internet CANADIEN! Le site Web promet d'être une ressource précieuse d'informations pour les Lions et les non-Lions à travers le Canada - d'un océan à l'autre.

L'adresse du site Web est www.lionscanada.ca/?lang=fr est disponible en français et anglais. (Image de la page d'accueil ci-dessous) Veuillez partager le lien du site Web. Veuillez visiter le site Web régulièrement! Plus d'informations sur les ressources et les améliorations du site Web à suivre dans les prochains bulletins mensuels.

